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Protokół z XXXIV posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 04.04.2022 r. 

 
Posiedzenie zdalne za pośrednictwem platformy Cisco Webex Meetings UM Lublin. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.39. 
Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 

Przyjęty porządek obrad:. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Posiedzenia Rady w dniu 07.03.2022 r. 
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej 
korespondencji. 
5. Cd. dyskusji w sprawie stanowiska Rady Dzielnicy dotyczącego terenów w pobliżu 
    ul. Relaksowej (odpowiedź RD na pismo Interbudu). 
6. Zapewnienie bezpieczeństwa i utrzymania porządku na terenie dzielnicy: 

 interwencje i sprawy bieżące; 

 akcja wiosennego sprzątania dzielnicy.  
7. Wolne wnioski i zapytania. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: 

„Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”.  

Następnie poprosiła o wypełnienie elektronicznej ankiety - listy obecności                        

na posiedzeniu. Stwierdzono, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy                   

11 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności 

członków RD - zał. nr 1 (odręcznie uzupełniono nazwisko obecnej Z. Rzączyńskiej). 

W posiedzeniu uczestniczyli goście: radni Rady Miasta Lublin - pani J. Mach oraz      

pan M. Bubicz. Lista obecności gości - zał. nr 2. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i spytała czy są do 

niego uwagi. Uwag nie było, proponowany porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie – 11 głosów za przyjęciem. Wyniki głosowania – zał. nr 3 (odręcznie 

przy głosie uzupełniono nazwisko głosującej - Z. Rzączyńskiej). 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca M. Pietrzela zapytała, czy są uwagi do projektu protokołu z XXXIII 

posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin w dniu 07.03.2022 r. Protokół został przyjęty:         

10 głosów za przyjęciem, 1 osoba się wstrzymała (z uwagi na nieuczestniczenie            

w poprzednim posiedzeniu).  Wyniki głosowania – zał. nr 4 (odręcznie przy głosie 

uzupełniono nazwisko głosującej - Z. Rzączyńskiej). 



2 
 

Do posiedzenia dołączył M. Jankowski. 

Ad. 4. 

Przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 odbyło się spotkanie z zastępcą prezydenta miasta Lublin w sprawach m. in. 

doliny i terenu w pobliżu ul. Relaksowej oraz została przygotowana i rozesłana do 

członków Rady projekt stanowiska w tej sprawie. Temat zostanie omówiony               

w pkt. 5 posiedzenia; 

 nie odbyła się zapowiadana wizja lokalna w dzielnicy dotycząca organizacji ruchu 

na osiedlu Botanik, w której mieli uczestniczyć przedstawiciele Wydziału 

Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością, radni RM oraz przedstawiciele 

Rady Dzielnicy;  

 otrzymano informację o ponownej możliwości składania uwag przez instytucje do 

przygotowywanego projektu  mpzp w rejonie ul. Kmiecej, Głównej, Deszczowej, 

Mgielnej i Wodnej - termin do 5.04.2022. Po przejrzeniu (M. Tarkowska, R. Osiak) 

nie ma uwag; 

 otrzymano informację z UM  o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów zmian 

mpzp, w tym przy ul. Willowej (narożnik od ul. Tarasowej) – dyskusja publiczna 

12.04.2022, uwagi do 18.05.2022; 

 otrzymano informację możliwości składania wniosków przez instytucje do 

przygotowywanych projektów  mpzp dla 8 obszarów publicznych w tym obszarów 

w bezpośrednim sąsiedztwie Ogrodu Botanicznego przewidzianych do jego 

powiększenia – obszaru przy ul. Warszawskiej pomiędzy ul. Sławinkowską                 

a ul. Uroczą oraz przy ul. Sławinkowskiej (za Okręgową Stacją Chemiczno-

Rolniczą) – uwagi do 16.05.2022; 

 sprawa wydania warunków przez UM dla planowanej inwestycji budynków 

wielorodzinnych przy  ul. Sławinkowskiej 7c (obok Ogrodu Botanicznego) - raczej 

decyzja będzie negatywna dla propozycji dewelopera; 

 złożono wniosek na wydanie warunków na budowę budynku wielorodzinnego            

i budynków bliźniaczych na obszarze zachód od Lidla (w 2011 decyzja była 

negatywna); 

 zaktualizowano strony internetowe dzielnicy; 

 zakończył się termin składania projektów w ramach budżetu obywatelskiego            

na przyszły rok. Wg informacji prasowych złożono ponad 100 projektów 

dzielnicowych i ok. 60 ogólnomiejskich. 

 odbyło się spotkanie w UM z przedstawicielami rad dzielnic dotyczące możliwości 

pomocy dla uchodźców z Ukrainy. Informację i uwagi na temat spotkania 

przedstawiły M. Pietrzela i B. Krzowska. 

 

 

Ad.5 

Na poprzednim posiedzeniu RD ustalono, że zostanie przygotowane 

stanowisko Rady a po spotkaniu z Zastępcą Prezydenta Miasta ds. Inwestycji                     

i Rozwoju (na którym też mogą zostać poruszone tematy dotyczące nieruchomości 
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Interbudu) zostanie przesłane do akceptacji członków Rady uczestniczących                   

w posiedzeniu. 

Na spotkaniu z zastępcą prezydenta miasta Lublin w sprawach m. in. doliny i terenu   

w pobliżu ul. Relaksowej nie doszły nowe informacje, które należało by uwzględnić      

w stanowisku Rady. 

Po przesłaniu projektu stanowiska do członków Rady uczestniczących                      

w posiedzeniu:  1 osoba wyraziła opinię negatywną (D. Wójcik – propozycja 

pozostawienie stanowiska RD z 09.2021), 1 osoba (P. Waga – nie przesłał opinii 

czyli się wstrzymał), 7 osób się zgodziło a 2 osoby poprosiły o wprowadzenie zmian 

(G. Orłowski, B. Krzowska). 

Z uwagi na zasadność proponowanych zmian został przygotowany nowy projekt 

stanowiska i przesłany do członków Rady - zał. nr 5.  

Po długiej dyskusji, z udziałem też radnych miejskich, odbyło się głosowanie              

w sprawie przyjęcia Stanowiska Rady Dzielnicy. Wyniki głosowania: 9 osób za jego 

przyjęciem,  1 przeciw, a 2 osoby się wstrzymały – zał. nr 6. 

 

Ad. 6. 

 G. Orłowski przygotował pismo w sprawie stada dzików, które stwarzają 

zagrożenie na terenie dzielnicy. Zaproponował by Rada skierowała pismo do 

Wydziału Ochrony Środowiska UM. Poinformował też o przypadku zaatakowania 

psa przez dzika. Rada zdecydowała o wprowadzeniu korekty do pisma                  

i zaakceptowała jego treść. Problem dzików dotyczy nie tylko rejonu                   

ul. Relaksowej ale też rejonów dzielnicy np. ul. Wodnej.  

 Akcja Posprzątajmy Lublin na wiosnę jest organizowana przez UM w dniu 22.04. 

2022 (piątek) i 23.04.2022 (sobota). M. Tarkowska została upoważniona przez 

Radę do koordynacji akcji w dzielnicy i do kontaktów z WOŚ. Uzgodniono, że 

dzielnica Sławin będzie brała udział w akcji w sobotę i wskazana jest obecność 

wszystkich członków Rady. Do końca tygodnia koordynator prześle wniosek           

do Wydziału Ochrony Środowiska UM, z podaniem terminu i miejsc składowania 

worków z zebranymi śmieciami. Następnie zostanie przeprowadzona akcja 

informacyjna – np. przy wejściach do ZS nr12. 
 

Ad. 7. 

 Jezdnia ul. Sławinkowskiej na odcinku od ul. J. Lisa do ul. Zbożowej jest bardzo 
zniszczona z dużą ilością ubytków i dziur (B. Krzowska). Radna RM J. Mach 
zadeklarowała interwencję w tej sprawie w ZDiM. 

 Upłynął termin składania projektów do Budżetu Obywatelskiego (złożyli m.in.                  
M. Pietrzela, R. Osiak). 

 G. Orłowski poprosił o przekazanie mu informacji o terminie wizji lokalnej 
związanej     z organizacją ruchu na ulicach Relaksowej i  Wędrownej. Radny RM 
M. Bubicz zadeklarował, że po ustaleniu terminu przekaże informację o tym 
Radzie. 
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 Odbyła się też krótka dyskusja w sprawie formy posiedzeń Rady Dzielnicy – 
stacjonarnie, czy zdalnie. Większość członków Rady jest za utrzymaniem formy 
zdalnej. Forma zdalna posiedzeń została wprowadzona w samorządzie               
w ramach ustawy dotyczącej okresów epidemii i może być wstrzymana (M. 
Bubicz). Ostateczną decyzję o formie posiedzenia podejmie Przewodnicząca 
Rady (R. Osiak). 

 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia 

Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.29. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska    (-) 

 

Załączniki: 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XXXIV posiedzeniu w dniu 04.04.2022 r. 

2).   Lista gości na XXXIV posiedzeniu RD Sławin w dniu 04.04.2022 r. 

3).   Głosowanie nad przyjęciem porządku XXXIV posiedzenia w dniu 04.04.2022 r. 

4).   Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXIII posiedzenia RD Sławin  

       w dniu 07.03.2022 r. 

5).   Stanowisko RD Sławin z dnia 4.04.2022 r. w sprawie Wniosku spółki Interbud  

       Lublin S.A. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany MPZP m. Lublin w obszarze 

       położonym przy ul. Relaksowej (działki 102/7 i 104/19, obręb 32, ark. 2). 

6).   Głosowanie nad przyjęciem Stanowiska RD Sławin z dnia 4.04.2022 w sprawie  

        Wniosku spółki Interbud Lublin S.A. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany  

        MPZP m. Lublin w obszarze położonym przy ul. Relaksowej  (działki 102/7 i  

        104/19, obręb 32, ark. 2). 

 

                          Protokół zatwierdzony w dniu 9.05.2022 r. 
    

 Przewodnicząca Rady 
     Dzielnicy Sławin 

                  (-) 

   Małgorzata Pietrzela 

 

 

 


